
SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 6. sjednice Općinskog vijeća Općine Bosiljevo 

održane dana 28.04.2022.g. 
 

 
Početak sjednice:  20,00 sati.  
 
Prisutni vijećnici: 1. Marijan Mateša 
   2. Mario Rendulić 
   3. Željko Kolić 
   4. Josipa Petković 
                                    5. Dijana Špelić 
   6. Sandra Ulaković 
   7. Zlatko Tonković 
   8. Nikola Mrzljak 
         
Odsutni vijećnici:  1. Josip Blažić (nije opravdao izostanak) 
 
Sjednici prisustvuju: 1.   Josip Kasun u svojstvu načelnika  
          2.   Janja Furač u svojstvu pročelnice 
    
Zapisničar:  Ljiljana Čepuran 
 
Vijećnicima je materijal za sjednicu dostavljen 3 dana prije održavanja sjednice prema Poslovniku 
Općinskog vijeća Općine Bosiljevo. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća utvrđuje da je prisutno 8 vijećnika od ukupno 9 vijećnika, te da će sve 
odluke koje donese Općinsko vijeće biti pravovaljane.  
 
Predsjednik Općinskog vijeća predlaže slijedeći: 
DNEVNI RED: 
1. AKTUALNI SAT 
2. VERIFIKACIJA SKRAĆENOG  ZAPISNIKA SA 5. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE BOSILJEVO 
3. IZVJEŠĆE O RADU OPĆINSKOG NAČELNIKA ZA 2021. GODINU 
4. GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA OPĆINE BOSILJEVO ZA 2021. GODINU 
5. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2021. 

GODINU 
6. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2021. 

GODINU 
7. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA  ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 2021. 

GODINU 
8. IZVJEŠĆE O  UTROŠKU SREDSTAVA OD NAKNADE ZA  EKSPLOATACIJU MINERALNIH SIROVINA 

ZA 2021. GODINU 
9. IZVJEŠĆE O  UTROŠKU SREDSTAVA OD NAKNADE ZA ZADRAŽAVANJE NEZAKONITO IZGRAĐENIH 

ZGRADA U PROSTORU ZA 2021. GODINU 
10. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2021. GODINU 
11. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU ZA 2021. GODINU 
12. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU SOCIJALNOG PROGRAMA ZA 2021. GODINU 



13. PRIJEDLOG ODLUKE O RASPISIVANJU IZBORA ZA ČLANOVE VIJEĆA MJESNIH  ODBORA 
14. PROČIŠĆENI TEKST ODLUKE O RASPOLAGANJU NEKRETNINAMA U VLASNIŠTVU OPĆINE 

BOSILJEVO 
15. RAZNO 
 
Nadopuna na predloženi Dnevni red nije bilo. 
 
Utvrđuje se da je dnevni red usvojen sa OSAM glasa „ZA“- „JEDNOGLASNO“ (Marijan Mateša, 
Mario Rendulić,  Željko Kolić, Josipa Petković, Dijana Špelić, Sandra Ulaković, Zlatko Tonković i 
Nikola Mrzljak)  
                    
Ad.1.) Aktualni sat 
 
G. Nikola Mrzljak – postavio je pitanje ceste statusa ceste Dugače – Bosiljevo? 
G. Josip Kasun – načelnik Općine Bosiljevo odgovorio je da je cesta odlukom Ministarstva prometa i veza 
vraćena u nadležnost Županijske uprave za ceste Karlovac. 
G. Nikola Mrzljak – predlaže da se u Grabrku kod kućnog broja 39 (Slavo Marković) izlaz na glavnu cestu 
postavi ogledalo.  
G. Mario Rendulić – predlaže da se zbog nepreglednosti izlaženja na glavnu cestu postavi ogledalo u 
Podrebru izlaz na glavnu cestu od kuće Marijane i Janka Barčić. 
 
Načelnik općine Bosiljevo g. Josip Kasun odgovorio je da će se traženo realizirati. 
Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 
Ad. 2.) Verifikacija zapisnika sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Bosiljevo 
 
Daje se na raspravu ova točka dnevnog reda. 
 
Primjedbe na skraćeni zapisnik nije bilo. 

Utvrđuje se da je skraćeni zapisnik sa 5. sjednice  Općinskog vijeća Općine Bosiljevo usvojen sa 
OSAM glasova „ZA“ – „JEDNOGLASNO“ (Marijan Mateša, Mario Rendulić,  Željko Kolić, Josipa 
Petković, Dijana Špelić, Sandra Ulaković, Zlatko Tonković i Nikola Mrzljak). 
                                                                    
Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 
Ad. 3.) Izvješće o radu Općinskog načelnika za 2021. godinu 
 

Uvodno izlaganje dao je Općinski načelnik Josip Kasun. 

 
Daje se na raspravu ova točka dnevnog reda. 
G. Mario Rendulić postavio je pitanje kakva je situacija sa društvenim domom u Bosiljevu. 
Načelnik Općine Bosiljevo dao je odgovor da nismo prošli na natječaju za dodjelu sredstava nedostajao 
nam je jedan bod, ali da će se prijava ponovo poslati. 
 
Utvrđuje se da je Izvješće o radu Općinskog načelnika za 2021. godinu usvojeno sa OSAM glasova 
„ZA“- „JEDNOGLASNO“  ( Marijan Mateša, Mario Rendulić,  Željko Kolić, Josipa Petković, Dijana 
Špelić, Sandra Ulaković, Zlatko Tonković i Nikola Mrzljak). 



Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 
Ad. 4.) Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Bosiljevo za 2021. godinu 
 

Uvodno izlaganje dala je pročelnica Općine Bosiljevo. 

 
Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Bosiljevo za 2021. godinu dostavljen je vijećnicima uz poziv. 
 
Daje se na raspravu ova točka dnevnog reda. 
 
Utvrđuje se da je Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Bosiljevo za 2021. godinu 
usvojen sa OSAM glasova „ZA“- „JEDNOGLASNO“  ( Marijan Mateša, Mario Rendulić,  Željko 
Kolić, Josipa Petković, Dijana Špelić, Sandra Ulaković, Zlatko Tonković i Nikola Mrzljak). 
 
Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 
Ad. 5.) Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu 
 

Uvodno izlaganje dala je pročelnica Općine Bosiljevo. 

 
Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture dostavljeno je vijećnicima uz poziv. 
 
Daje se na raspravu ova točka dnevnog reda. 
 
G. Zlatko Tonković postavio je pitanje uređenja staza oko škole u Grabrku. 
Načelnik općine g. Josip Kasun odgovorio je da je škola u Grabrku sada u vlasništvu općine te da će se 
staze sanirati. 
 
Utvrđuje se da je Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2021. 
godinu usvojeno sa OSAM glasova „ZA“- „JEDNOGLASNO“  ( Marijan Mateša, Mario Rendulić,  
Željko Kolić, Josipa Petković, Dijana Špelić, Sandra Ulaković, Zlatko Tonković i Nikola Mrzljak). 
 
Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 
Ad. 6.)  Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2021. godinu 
 
Uvodno izlaganje dala je pročelnica Općine Bosiljevo. 

 
Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2021. godinu dostavljen je 
vijećnicima uz poziv. 
 
Daje se na raspravu ova točka dnevnog reda. 
 
Utvrđuje se da je Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2021. 
godinu usvojeno sa OSAM glasova „ZA“- „JEDNOGLASNO“  “  ( Marijan Mateša, Mario Rendulić,  
Željko Kolić, Josipa Petković, Dijana Špelić, Sandra Ulaković, Zlatko Tonković i Nikola Mrzljak). 
 
Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 



Ad. 7.)  Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2021. godinu 
 

Uvodno izlaganje dala je pročelnica Općine Bosiljevo. 

 
Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2021. godinu dostavljen je 
vijećnicima uz poziv. 
 
Daje se na raspravu ova točka dnevnog reda. 
 
Utvrđuje se da je Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2021. 
godinu usvojeno sa OSAM glasova „ZA“- „JEDNOGLASNO“  “  ( Marijan Mateša, Mario Rendulić,  
Željko Kolić, Josipa Petković, Dijana Špelić, Sandra Ulaković, Zlatko Tonković i Nikola Mrzljak). 
 
Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 
Ad. 8.)  Izvješće o utrošku sredstava od naknade za eksploataciju mineralnih sirovina za 2021. godinu 
 
Uvodno izlaganje dala je pročelnica Općine Bosiljevo. 

 
Izvješće o utrošku sredstava od naknade za eksploataciju mineralnih sirovina za 2021. godinu dostavljeno 
je vijećnicima uz poziv. 
 
Daje se na raspravu ova točka dnevnog reda. 
 
Utvrđuje se da je Izvješće o utrošku sredstava od naknade za eksploataciju mineralnih sredstava za 2021. 
godinu  usvojeno sa OSAM glasova „ZA“- „JEDNOGLASNO“ ( Marijan Mateša, Mario Rendulić,  Željko 
Kolić, Josipa Petković, Dijana Špelić, Sandra Ulaković, Zlatko Tonković i Nikola Mrzljak). 
 
Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 
Ad. 9.) Izvješće o utrošku sredstava od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 
prostoru za 2021. godinu 
 

Uvodno izlaganje dala je pročelnica Općine Bosiljevo. 

 
Izvješće o utrošku sredstava o naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 
2021. godinu dostavljeno je vijećnicima uz poziv. 
 
Daje se na raspravu ova točka dnevnog reda. 
 
Utvrđuje se da je Izvješće o utrošku sredstava od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 
zgrada u prostoru za 2021. godinu usvojeno sa OSAM glasova „ZA“- „JEDNOGLASNO“  ( Marijan 
Mateša, Mario Rendulić,  Željko Kolić, Josipa Petković, Dijana Špelić, Sandra Ulaković, Zlatko 
Tonković i Nikola Mrzljak). 
 
Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 
Ad. 10.) Izvješće o izvršenju programa javnih potreba u kulturi za 2021. godinu 



 

Uvodno izlaganje dala je pročelnica Općine Bosiljevo. 

 
Izvješće o izvršenju programa javnih potreba u kulturi za 2021. godinu dostavljeno je vijećnicima uz 
poziv. 
 
Daje se na raspravu ova točka dnevnog reda. 
 
Utvrđuje se da je Izvješće o izvršenju programa javnih potreba u kulturi za 2021. godinu usvojeno 
sa OSAM glasova „ZA“- „JEDNOGLASNO“ ( Marijan Mateša, Mario Rendulić,  Željko Kolić, Josipa 
Petković, Dijana Špelić, Sandra Ulaković, Zlatko Tonković i Nikola Mrzljak). 
  
Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 
Ad.11.) Izvješće o izvršenju programa javnih potreba u sportu za 2021. godinu 
 
Uvodno izlaganje dala je pročelnica Općine Bosiljevo. 

 
Izvješće o izvršenju programa javnih potreba u sportu za 2021. godinu dostavljeno je vijećnicima uz 
poziv. 
 
Daje se na raspravu ova točka dnevnog reda. 
 

Utvrđuje se da je Izvješće o izvršenju programa javnih potreba u sportu za 2021. godinu usvojeno 
sa OSAM glasova „ZA“- „JEDNOGLASNO“  ( Marijan Mateša, Mario Rendulić,  Željko Kolić, Josipa 
Petković, Dijana Špelić, Sandra Ulaković, Zlatko Tonković i Nikola Mrzljak). 
 
Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 

Ad.12.) Izvješće o izvršenju socijalnog programa za 2021. godinu 

 

Uvodno izlaganje dala je pročelnica Općine Bosiljevo. 

 
Prijedlog Izvješća o izvršenju socijalnog programa dostavljeno je vijećnicima uz poziv. 
 
Daje se na raspravu ova točka dnevnog reda. 
 

Utvrđuje se da je Izvješće o izvršenju socijalnog programa za 2021. godinu usvojeno sa OSAM 
glasova „ZA“- „JEDNOGLASNO“  ( Marijan Mateša, Mario Rendulić,  Željko Kolić, Josipa Petković, 
Dijana Špelić, Sandra Ulaković, Zlatko Tonković i Nikola Mrzljak). 
 
Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 
Ad.13.) Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove Vijeća mjesnih odbora sa područja Općine 
Bosiljevo 
 

Uvodno izlaganje dala je pročelnica Općine Bosiljevo. 



 
Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove Vijeća mjesnih odbora sa područja Općine 
Bosiljevo dostavljen je vijećnicima uz poziv. 
 
Načelnik općine Bosiljevo g. Josip Kasun  predložio je da se u Povjerenstvo za izbore MO  
imenuju Marina Košturić – za predsjednika, Ljiljana Čepuran – administrator, i predstavnici 
političkih stranaka koje su bile na prošlim izborima. 
 
Daje se na raspravu ova točka dnevnog reda. 
 

Utvrđuje se da je prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove Vijeća mjesnih odbora sa 
područja Općine Bosiljevo usvojen sa OSAM glasova „ZA“- „JEDNOGLASNO“  ( Marijan Mateša, 
Mario Rendulić,  Željko Kolić, Josipa Petković, Dijana Špelić, Sandra Ulaković, Zlatko Tonković i 
Nikola Mrzljak). 
 
Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 

Ad.14.) Pročišćeni tekst Odluke o raspolaganju nekretninama u vlasništvu Općine Bosiljevo 

 

Uvodno izlaganje dala je pročelnica Općine Bosiljevo. 

 

Prijedlog Pročišćenog teksta Odluke o raspolaganju nekretninama u vlasništvu Općine Bosiljevo 
dostavljen je vijećnicima uz poziv. 
 
Daje se na raspravu ova točka dnevnog reda. 
 

Utvrđuje se da je Pročišćeni tekst Odluke o raspolaganju nekretninama u vlasništvu Općine 
Bosiljevo  usvojen sa OSAM glasova „ZA“- „JEDNOGLASNO“  ( ( Marijan Mateša, Mario Rendulić,  
Željko Kolić, Josipa Petković, Dijana Špelić, Sandra Ulaković, Zlatko Tonković i Nikola Mrzljak). 
 
Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 
 
Ad. 16.)  Razno 
 
Nikola Mrzljak – uočena su oštećenja zida na groblju u Bosiljevu, pa predlažem da se pregleda. 
Načelnik općine Bosiljevo odgovorio je da će pogledati nadzorni projektant i predložiti da se oštećenja 
saniraju. 
 
Mario Rendulić postavio je pitanje kada se planira početak košnje nerazvrstanih cesta, prošle godine je već 
bilo jako zaraslo pa su mještani počeli sami kositi. 
G. Josip Kasun – načelnik Općine Bosiljevo odgovorio je da će košnja početi kada se završe groblja. 
 
Željko Kolić predložio je da se ŽUC-u skrene pažnja na održavanje ceste Bosiljevo – Grabrk, otvaraju se nova 
oštećenja kolnika, a i raslinje uz cestu je veliko i naginje se na cestu.  




